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Waar blijft de beloofde inspraak?
In het meerjarenplan van de sp.a-CD&V-Open Vld-coalitie lezen we het volgende: “We betrekken inwoners bij het beleid  
rond bepaalde thema’s en sites. Bij belangrijke beslissingen wordt de bevolking geraadpleegd via online enquêtes of bewoners- 
vergaderingen.” We nemen de proef op de som. 

Oud-gemeentehuis Schulen
Wat vragen de inwoners?
Uit de enquête ‘Zeg je gedacht’ 
blijkt dat 70 % van de Schule-
naren het gebouw wil bewaren 
en het een publieke functie wil 
geven. Een petitie met meer 
dan 600 handtekeningen wordt 
overhandigd aan de burge-
meester.

Wat doet het bestuur?
Geen inspraak, het gebouw 
wordt verkocht.

Varkenshouderij Dormaelswinning

Wat vragen de inwoners?
De omwonenden van de  
Rummenweg verzamelden  
150 handtekeningen. Er worden 
31 bezwaarschriften ingediend. 
Buurtbewoners zijn vooral  
ongerust over geurhinder en extra 
zwaar vervoer. In het dossier 
zitten elementen die erop wijzen 
dat er nog een extra uitbreiding 
komt naar 6.000 varkens.

De buurtbewoners richten een 
actiecomité op, zwarte vlaggen verschijnen in de voortuinen.

Wat doet het bestuur?
Geen communicatie met omwonenden. Het bestuur geeft een 
gunstig advies voor een uitbreiding naar 3.000 varkens.

Hondenlosloopweide Vezerlaan
Wat vragen de inwoners?
Onze inwoners moesten  
op Facebook lezen dat  
het bestuur besliste om  
een losloopweide voor 
honden in te richten  
achter de drukbewoonde 
Hasseltsestraat. De parking 
verdwijnt. Wij zijn voor een 
hondenlosloopweide, maar 
vinden dit om verschillende redenen niet de juiste locatie. We 
begrijpen de groeiende ongerustheid onder de inwoners.

Wat doet het bestuur?
Het bestuur zet de bewoners voor een voldongen feit.

Nieuw bos op grens van Schulen 
en Berbroek
Wat vragen de inwoners?
Op de Facebookpagina van 
Herk-de-Stad deelden heel 
wat Herkenaren enthousiast 
hun ideeën. De aankoop 
wordt gewaardeerd en aan 
de tientallen reacties voel 
je een vraag naar betrok-
kenheid.

Wat doet het bestuur?
Op de gemeenteraad zegt de bevoegde schepen: “Als echte 
democraten wil het gemeentebestuur inspraak geven aan de 
inwoners over de invulling van het bos.” Vervolgens beslist het 
schepencollege om de volledige invulling toch over te laten aan 
een studiebureau.
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Vlaanderen tikt  
Herk-de-Stad op de 
vingers wegens  
te weinig sociale  
woningen
Om de twee jaar gaat Wonen Vlaan-
deren na welke inspanningen een 
gemeente levert om voldoende sociale 
woningen te voorzien. Het bestuur 
van Herk-de-Stad kreeg een slecht 
rapport: er is nauwelijks vooruitgang 
geboekt in vergelijking met de vorige 
bestuursperiode. Tegen 2025 moeten 
er 29 sociale huurwoningen of appar-
tementen bijkomen. Wonen Vlaanderen 
vraagt het gemeentebestuur van  
Herk-de-Stad om meer dan één tandje 
bij te steken en een plan van aanpak 
op te stellen.

Waterverspilling in Park 
Olmenhof
In het Olmenhof wordt al enkele jaren 
zonder vergunning 6.000 m³ water (= drie 
olympische zwembaden) uit de drink-
waterlaag opgepompt om het niveau van 
de vijver op peil te houden. De Vlaamse 
Milieumaatschappij (VMM) wil de  
gemeente geen nieuwe vergunning verlenen. 
Ondanks de negatieve adviezen van de 
gemeentelijke omgevingsambtenaar, de 
VMM en het Agentschap Onroerend  
Erfgoed verleende het schepencollege  
zichzelf toch een vergunning om jaarlijks  
5.000 m³ op te pompen. 

Het Olmenhof is belangrijk voor de aan-
trekkingskracht van Herk-de-Stad en de 
vijver is hier een cruciaal onderdeel van. 
Heel wat vissers maken bovendien gebruik 
van de visvijver. Tegelijk is het oppompen 
van zoveel drinkwater echt niet meer 
te verantwoorden. Er zijn alternatieven 
voorhanden zoals de herinrichting van de 
vijver of het opvangen van hemelwater. 
Zo behouden de vissers hun vaste plek en 
wordt er in één klap minder drinkwater 
opgepompt. Deze alternatieven werden 
jammer genoeg niet onderzocht. 

Geld voor Herkse 
verenigingen nog 
niet verdeeld
Door de coronacrisis liepen 
onze sport-, cultuur- en 
jeugdverenigingen heel wat 
inkomsten mis. De Vlaamse 
Regering maakt daarom  
bijna 150.000 euro vrij om  
de Herkse verenigingen te 
ondersteunen. Daarvan 
keerde het Herkse gemeente- 
bestuur nog maar 4.500 euro 
uit. N-VA Herk-de-Stad roept 
het bestuur op om meer vaart 
te zetten achter de verdeling 
van deze middelen. 

We vrezen immers dat heel 
wat verenigingen hun lidgelden 
zullen moeten optrekken  
om alle kosten, die door  
corona hoger liggen, te  
dekken. Hopelijk zet het  
bestuur vaart achter dit dossier, 
en maakt men snel werk van 
een eerlijke verdeelsleutel.

Verenigingen, laat van
jullie horen
Liep je vereniging inkomsten 
mis door de coronamaat-
regelen? Wil je betrokken 
worden bij de verdeling van 
de middelen? Laat dan van je 
horen en neem contact op met 
het schepencollege. Zo kan 
je je rechtmatige deel van de 
Vlaamse subsidie claimen.

(Dure) buurtbabbels in 
Schakkebroek 
De diensten van de stad en het OCMW 
organiseerden vier buurtbabbels in  
Schakkebroek. Ze willen via deze babbels 
te weten komen wat de inwoners vinden 
van hun deelgemeente. N-VA Herk-de-Stad 
is zeker voorstander van buurtgerichte  
projecten en lokale inspraakmomenten, 
maar we hebben toch enkele bedenkingen. 
Zo bereikt het project, voorlopig, maar een 
handvol mensen. Over de verdere uitwer-
king blijft het schepencollege op de vlakte 
en het kostenplaatje bedraagt maar liefst 
30.000 euro. Dat is behoorlijk veel Herks 
belastinggeld.

Deze N-VA’ers verdedigen uw belangen in de gemeenteraad, het bijzonder comité voor de sociale dienst en PWA Dico.

Buurderij komt naar Herk-de-Stad
Een buurderij is een online platform waar je rechtstreeks verse, lokale producten van boeren 
en producenten uit je buurt kan bestellen. Een mooi initiatief dat de korte keten promoot en 
waar we graag reclame voor maken. Wil je weten hoe het werkt? Neem dan een kijkje op de 
website of Facebookpagina van Boeren & Buren (www.boerenenburen.be). 

Herk-de-Stad plant 350 klimaatbomen
Herk-de-Stad doet mee aan de provinciale actie van Limburg Sterk Merk om 10.000 bomen 
aan te planten in dorpskernen verspreid over heel Limburg. Het gemeentebestuur  
engageert zich om 350 klimaatbomen te plaatsen. Die moeten bijdragen aan de reductie 
van de CO2-uitstoot in Herk-de-Stad en de gezondheid van de inwoners bevorderen. Wil 
je weten of er een klimaatboom in jouw straat wordt geplant? Bezoek dan onze website 
(herk-de-stad.n-va.be/klimaatbomen), daar vind je een volledig overzicht van alle geplande 
klimaatbomen.

Extra geld voor VZW Scouting Donk
Vlaams minister van Toerisme Zuhal Demir kent 892 euro toe aan VZW Scouting Donk. 
Ze doet dat in het kader van een groot pakket aan steunmaatregelen om het sociaal toerisme 
in Vlaanderen te ondersteunen. Ook de Vlaamse jeugdverblijven kunnen via dit pakket op 
extra geld rekenen.

Michel is back!
Michel Laenen keert terug in de gemeenteraad en brengt zo het aantal N-VA’ers op vier.  
Michel heeft al twaalf jaar ervaring in de Herkse gemeenteraad en was zelfs een tijdje  
voorzitter. Hij zal er zich toeleggen op de thema’s verkeer, jeugd en sport. Vooral het  
aanslepende dossier rond het jeugdvoetbal is een hot item dat hij met veel enthousiasme 
zal opvolgen. Michel is 44, getrouwd en papa van twee tieners. 

Goed nieuws uit Herk!

Karolien Grosemans 

  Fractievoorzitter gemeenteraad
  Vlaams volksvertegenwoordiger
 0474 78 16 81
 karolien.grosemans@n-va.be
  Sociale zaken, erfgoed, algemeen 

bestuur, lokale economie, toerisme, 
onderwijs en land- en tuinbouw

Michel Laenen  

    Gemeenteraadslid
  Procesoperator in de chemie
 0497 45 86 90
 michel.laenen@n-va.be
  Jeugd, sport, mobiliteit, trage wegen, 

ruimtelijke ordening en wonen

Danny Jamers 

  Gemeenteraadslid
  Voormalig hoofdcommissaris  

bij de politie
 0474 99 45 61
 daniel.jamers@n-va.be
  Senioren, personen met een beperking, 

erediensten, politie, brandweer, 
cultuur, bibliotheek en de verschillende 
gemeentelijke adviesraden

Kristof Claes

  Lid van het bijzonder comité  
voor de sociale dienst 

  Zaakvoerder 
 0472 24 45 63
 kristof.claes@n-va.be
  Opvolging sociale dossiers

Johny Franssen 

   Gemeenteraadslid
  Voormalig administratief  

medewerker Sint-Martinusscholen
 0496 87 63 77
 johny.franssen@n-va.be
  Milieu, duurzaamheid, energie, 

leegstand en dierenwelzijn

 Marnik Simons

 Bestuurslid bij PWA Dico 
  Klusjesman
 0495 19 08 81
 marnik.simons@n-va.be
  Zorg voor senioren, boodschappen-

dienst, poetshulp
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Samen maken we Limburg groenerSamen maken we Limburg groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken? 
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 220 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 427 hectare 

natuurreservaat toegankelijker,

• redden we De Groene Delle, een gebied met veel biodiversiteit en een rolmodel voor de strijd  

tegen droogte,

• krijgt het Noord-Limburgse Bosland 110.000 euro financiële steun om zich te versterken,

• wordt het Nationaal Park Hoge Kempen twee keer zo groot en komen er drie nieuwe poorten  

bij, waaronder ‘t Eilandje in Neeroeteren en Thorpark in Genk.

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Limburg ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“


